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Återhållsamhet 

 

 

 

Vid ett tidigare styrelsemöte uppmanade undertecknade att Borås Stadshus AB skulle ge ut en 

skrivelse till sina dotterbolag med syfte att uppmana dem att vara återhållsamma med sina 

investeringar och enbart genomföra de som är mest nödvändiga. Detta med bakgrund att den 

samlade ekonomiska situationen för stadens dotterbolag är så ansträngd att en ränteuppgång på 

0,25 procentenheter kan riskera att dotterbolagen inte kan betala de löpande räntorna och 

amorteringarna. 

 

Med bakgrund att Riksbanken redan har genomfört en räntehöjning och flaggar för fler 

tillsammans med en ekonomiskt orolig omvärld anser vi att det är ännu viktigare att Borås 

Stadshus AB ger indikationer om att anta en försiktighetsprincip till sina dotterbolag samt göra dem 

uppmärksamma på den samlade ekonomiska snava utrymme som finns. 

 
 
 
 
 

Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi Borås Stadshus AB besluta, 

 
 

Att ge VD i uppdrag att formulera och sända ut en skrivelse till dotterbolagen där 

de uppmärksammas på de snäva ekonomiska ramar som föreligger, samt  

 

Att uppmanar dotterblagen att vara återhållsamma med icke nödvändiga 

investeringar 

 
 

 
Andreas Exner (SD) Kristian Silbvers 

Ledamot Ledamot 


